
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt: Mandag 26. februar 2024, kl. 17-19 

Mødeleder: Lone Østergaard Referent: Sine Erlandsen 

Deltagere: Lotte Borg, Stinna Midtgaard Kjær, Peter Nielsen, Lars Neckelmann, Lise Rejnhold Sørensen, Sine Erlandsen, Lærke Maria Jensen og Pernille 

Wessel  

Afbud: Emma Jørgensen 

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.15 • Nyt fra elevrådet PW/SE Punktet udgår og tages med til næste møde. 

17.15-17.40 • Økonomi  Anette Anette orienterer om resultatet af regnskabsåret 

2023. 

Det bemærkes, at midlerne til driften af skolen 

er for få. 

Anette gennemgår det forventede budget for de 

første 7 måneder. 

Det aftales, at skolebestyrelsen ser på 

driftsbudgettet i efteråret 2024 i forbindelse 

med den nye budgetmodel (som vi er varslede 

om kommer. 

Bestyrelsen godkendte budgettet. 

17.40-17.55 • Formøder for bestyrelsen (der træffes beslutning) 

• Kort orientering om årsplan/Tim Vermund 

• Suppleringsvalg/valg til bestyrelsen 

Lise/Lone Det besluttes, at den nye skolebestyrelse tager 

stilling til hvorvidt, den ønsker at holde 

formøder. 

Det drøftes, hvorvidt skolebestyrelsen fortsat 

skal have fokus på grøn omstilling, og det 

besluttes, at punktet tages med, når der afholdes 

Åbent Hus. 



 

 

Der er valgmøde 24.4 kl. 17.00 i 

personalerummet. 

17.55 -18.05  Pause      

18.05-18.25 

 

Hvordan formidles Skolebestyrelsens arbejde til andre 

forældre på skolen?  

• Opfølgning og beslutning i forhold til, hvordan 

bestyrelsen vil gå videre 

• Kommende skolebestyrelsesvalg 

Lise Lise gennemgår forslag til formidling af 

skolebestyrelsens arbejde til andre forældre på 

skolen. Forslaget om lave minivideoer 

forkastes.  

Det aftales at lave en reklamevideo for det 

kommende skolebestyrelsesvalg. LMJ og Lars 

laver en prøvevideo.  

Lars og Lise laver en podcast til årsberetningen. 

Skolebestyrelsen deltager i årgangsmøder efter 

sommerferien. Der laves et talepapir med fælles 

fokusområder på det sidste skolebestyrelses-

møde i juni. 

18.25-18.50 Nyt fra skolen 

• Mangfoldige Læringsmiljøer – Ungedidaktik. Kort 

oplæg fra SE/PW omk. kommende skoleår. God tid 

til spørgsmål 

• Velfærdens Fundament – opstart af byggeri 

PW/SE Oplægget er sendt til skolebestyrelsen på 

forhånd. Oplægget drøftes, og skolebestyrelsen 

giver tilsagn til, at ledelsen kan gå videre med 

det. 

Byggeriet er gået i gang. Der er larm og støv 

overalt. Det forventes stadig, at håndværkerne 

er færdige til sommerferien. 

 

18.50-19.00 Beslutning af princip 

Beslutning omkring formidling til forældre 

 Lotte fremlægger et forslag til, hvordan 

princippet for digital dannelse kan blive 

formidlet. 



 

Det besluttes, at forslaget inkluderes i 

talepapiret, som udarbejdes inden 

sommerferien. 

Princippet om digital dannelse drøftes og 

vedtages endeligt. 

19.00-19.05 Eventuelt  Kort orientering vedr. sagen om Agedrup 

Skole. 

 


